

朝陽科技大學 095學年度第1學期教學大綱  
English Oral Training III 英語口語訓練(三)

當期課號	3624	Course Number	3624
授課教師	劉意鈴	Instructor	LIU, YILING S.
中文課名	英語口語訓練(三)	Course Name	English Oral Training III
開課單位	校訂必修(二進)	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	音標正確的發音無疑是溝通的最重要的元素之一。為了培養有效率的發音，反覆的練習是必要的。這堂課的主旨是爲了有效地彌補過去語言教育中之所缺。	Objectives	Proper pronunciation is one of the most essential elements of communication. In order to pronounce language effectively, practice and repetition are required. The goal of this course is to remedy previous deficiencies in language education in the most efficient and effective manner possible.
教材	可經由學校書局購得教科書。學生們需要參與第一堂課以獲得詳細課程訊息。輔助教材將於課堂上發放。	Teaching Materials	Teaching materials will be available at the school bookshop. Students need to come to the first session for details. Supplementary materials are distributed in class.
成績評量方式	考試 (100%)	Grading	Exam (100%).
教師網頁	-		
教學內容	請注意，此課程將以全英語授課。 教學方式：以溝通式教學爲主。	Syllabus	Please note that this class will be instructed in English and English only. Teaching method: CLT.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。